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  - Volela bih da se održavaju neki lepi koncerti, jer to je sjajna prilika da se ljudi zabave i druže. 
 Pošto živim prilično blizu centra, nekada ako mi se ne ide u gužvu, mogu čuti i uživati u
muzičkom programu i iz svog dvorišta, što je sjajno. Bilo bi lepo da bude i nekih sportskih
manifestacija, kao i do sada.
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